
 

ZAPISNIK 19. SEJE KNJIŽNIČNEGA SVETA  

KNJIŽNICE A. T. LINHARTA RADOVLJICA  

sreda, 19. marca 2025, ob 18. uri 

 
Prisotni člani knjižničnega sveta: Matjaž Geršič, Špela Jakopič, Urška Repinc, Silva Kos, 
Damjan Mulej, Nina Arh, Katarina Jakopič Branc, Sergej Učakar (do 1933) 
 
Odsotni: Ivana Varl, Janez Fajfar 
 
Ostali prisotni: Marko Zupanc - direktor, Eti Kuhar - računovodkinja (do konca 5. točke)  
 
Predsednica sveta Silva Kos je vse prisotne vprašala o zadržku glede zvočnega snemanja seje. 
Vsi so se s snemanjem strnjali. 
Razložila je, da je go. Ivani Varl potekel mandat v Knjižničnem svetu, nadomestnega člana 
občina še ni predlagala. Gospa se je zato odločila, da se seje ne bo udeležila. 
 
1. Ugotavljanje prisotnosti in potrditev dnevnega reda. 

Prisotnih je bilo 8 članov. Sklepčnost je bila 69 %.  

 

Predsednica je predlagala dnevni red, ki smo ga vsi člani sveta prejeli po e-pošti 12. marca 

2025. 17. marca 2025 je poslala dopolnitev prilog, in sicer finančna poročila po posameznih 

občinah. Predlagani dnevni red je bil naslednji: 

1. Ugotavljanje prisotnosti in potrditev dnevnega reda 

2. Pregled zapisnika prejšnje seje.  

3. Poročilo o poslovanju Knjižnice A. T. Linharta Radovljica za obdobje od 1. 1. do 31. 12. 

2024. 

4. Zaključni račun za leto 2024. 

5. Plan za leto 2025. 

6. Redna delovna uspešnost direktorja za leta 2024. 

7. Razno. 

SKLEP 1: Svet je bil sklepčen. 

SKLEP 2: Vsi prisotni člani so se soglasno strinjali s predlaganim dnevnim redom. 

 

2. Pregled zapisnika prejšnje seje. 

Na zapisnik 18. seje ni bilo pripomb. 

SKLEP 3: Zapisnik 18. seje Knjižničnega sveta je bil soglasno sprejet. 

 



 

 

3. Poročilo o poslovanju Knjižnice A. T. Linharta Radovljica za obdobje od 1. 1. do 31. 12. 

2024 (priloga 1). 

Poročilo je predstavil direktor Marko Zupanc. Uvodoma je povedal, da je bila knjižnica v letu 

2024 uspešna. Poročila podrobno ni predstavil, saj smo ga vsi člani prejeli po e-pošti. Izpostavil 

je zgolj najpomembnejše kazalce. Povečalo se je število aktivnih članov, izposoje in prirasta 

knjižničnega gradiva. Razložil je padec izposoje e-knjig, ki je posledica prehoda iz Biblosa na 

Cobiss Elo, kar nam še vedno povzroča težave. Povečalo se je tudi število obiskovalcev v 

knjižnici in o njej lahko govori lahko le v superlativih. Podal nam je primerjavo za leto 2023 z 

ostalimi slovenskimi splošnimi knjižnicami. Naša je nad slovenskim povprečjem, in sicer po 

deležu aktivnih članov 61 %, izposoji 82 %, obisku 80 %. 

Sergej Učakar ugotavlja, da se pozna dolgoletno dobro delo v preteklosti tudi na današnjih 

rezultatih. Direktor se je z njim strinjal in predstavil še delež aktivnih članov po posameznih 

občinah, Radovljica 39,45 %, Bled 32, 89 %, Bohinj 22 % in Gorje 17,6 %.  

SKLEP 4: Knjižnični svet je bil seznanjen in je potrdil Poročilo o poslovanju Knjižnice 

A. T. Linharta Radovljica za leto 2024. 

 

4. Zaključni račun za leto 2024 (priloga 2). 

Predstavila ga je računovodkinja Eti Kuhar, ki je izpostavila nekaj postavk. Povedala je, da so 

nam občine nakazovale sredstva vedno v rokih in tudi zapadlih obveznosti nimamo. Prihodkov 

je bilo za 1.505.232,25 €, lastni prihodki so v primerjavi z letom 2023 malenkost manjši. Prav 

tako smo dobili nekaj manj sredstev od Ministrstva za kulturo.  

Odhodkov je bilo za 1.453.725,72 €. Nekaj težav smo imeli z računi za ogrevanje, ki jih izdaja 

gostilna in picerija Gala In. Nekaj njihovih računov smo zavrnili, a kasneje plačali. V primerjavi 

z lani odstopajo stroški ogrevanja, nabave materiala za obdelavo gradiva (folije), stroški tiska 

(program za vse mesece v 2024, v 2023 let od septembra dalje). Stroški so bili višji še na 

postavkah zdravniških pregledov in preurejanja prostora bivše računalniške sobe. Kljub vsemu 

so bili stroški storitev manjši kot lani. Dobrih 7 % sredstev več smo namenili za knjižnično 

gradivo. Za toliko so se povečali tudi stroški dela. Lanskoletni presežek odhodkov nad prihodki 

je zanašal 50.954,47 €, za knjižnice občine Radovljica 37.651,82 €, Bleda 8.515,05 €, Bohinja 

3.326,73 € in Gorij 1.460,87 €. 

Pojasnila je še, da se iz popisa opreme in inventarja že iz leta 2020 vleče manko 2 gledaliških 

reflektorjev in konzol. Javna razsvetljava d. o. o. nam je zaračunala 10 reflektorjev in 10 konzol, 

montirali pa so jih 8. Znesek preplačila znaša 884,18 €. Usklajeno ni tudi knjižnično gradivo v 

inventarni knjigi z glavno knjigo.  



 

 

Silvo Kos je zanimalo, zakaj imamo tak presežek prihodkov nad odhodki. Direktor ji je 

odgovoril, da smo varčevali. Pojasnil je, da še vedno ni siguren, zato si med letom ni upal preveč 

sproščati sredstev. Lani smo imeli tudi občutno manj študentskega dela. Na koncu je ugotovil, 

da imamo dovolj sredstev in ni bilo smiselno tako varčevati. Izpostavil je negotovost s stroški 

ogrevanja, kar je še vedno v teku reševanja. Povedal je, da so nam grozili celo z odklopom 

ogrevanja. Sam je večkrat urgiral na radovljiški občini, a je žal nemočen. Imamo najdražji 

objekt v občini in tudi med splošnimi knjižnicami, kar je absurdno. Matjaž Geršič je vprašal, 

če ima knjižnica prostor za svojo kotlovnico. Direktor mu je odgovoril, da bi se našla, a je v 

ozadju obilo skritih dejavnikov. Brez soglasja občine pa tako ali tako ne moremo storiti ničesar. 

Za toplo vodo se odklopimo lahko le v poletnem času. 

Matjaž Geršič je direktorju čestital za presežek prihodkov nad odhodki. Vprašal je še, kako 

bomo uredili neskladje med inventarno in glavno knjigo. Eti Kuhar mu je odgovorila, da se bo 

naredil popravek v glavni knjigi. Zanimal ga je še strošek 1.400,00 € za dve koriti za rože. Silva 

Kos mu je razložila, da gre za veliki koriti z borovci na terasi.  

Damjan Mulej je dejal, da po njegovem mnenju ni pametno imeti tak presežek na računu, saj v 

tem primeru obstaja bojazen, da nam financer v naslednjem proračunskem obdobju nameni 

manj sredstev. Meni, da moramo do konca leta v čim večji meri porabiti sredstva. Direktor je 

odgovoril, da to je lahko problem. Razložil je, da sredstva prihajajo z zamikom in težko ugotovi 

stanje, sploh priliv lastnih sredstev. Dejal je, da se je lani z računovodkinjo Uršo Štros, 

dogovoril, da bosta stanje spremljala trimesečno. Povedal je, da stanje lažje spremlja po občutku 

kot pa po dejstvih. Občutek pa se pridobi, ko je v organizaciji več let. Damjan Mulej mu je 

odgovoril, da so prilivi iz naslova lastnih sredstev mesečno na računu, zato ne razume, kje je tu 

treba imeti občutek. Ne zna si predstavljati, kako bi bilo, če bi še v računovodstvu delali po 

občutku. Matjaž Geršič je dejal, da z vidika računovodstva ni tako enostavno. Silva Kos se je 

strinjala, da je treba redno spremljati finančno stanje in kupovati zadeve, ki jih potrebujemo in 

nam koristijo. Damjan je izpostavil problem na primeru nabave in obdelave gradiva. Tekoče 

med letom zaradi nejasnih financ nabava ne teče nemoteno, posledično tudi ne obdelava. Ob 

koncu leta se nato sredstva sprostijo in v tako kratkem času fizično ni mogoče kupiti in obdelati 

takega števila knjig. Marsikateri naslov nam zaradi tega tudi manjka, saj nismo ažurni prav 

zaradi nejasnih financ. Matjaž Geršič je pojasnil, da je v vsem javnem sektorju situacija 

podobna.  

Na direktorjev predlog, da se presežek porabi za nakup knjižničnega gradiva, osnovnih sredstev 

in opreme, sofinanciranje projektov LAS-a in za sodelovanje v mednarodnih projektih in 



 

 

izobraževanjih, je Silva Kos predlagala, da se ga nameni še za nakup opreme, ki nam v 

posameznih knjižnicah manjka. 

SKLEP 5: Knjižnični svet je bil seznanjen z zaključnim računom za leto 2024 in ga je 

potrdil. 

SKLEP 6: Presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2024 se nameni predvsem za knjižnično 

dejavnost. 

 

5. Plan za leto 2025 (priloga 3). 

Predstavil ga je direktor, ki je izpostavil, da se knjižnica prijavlja na projekt LAS. To naj bi 

zagotovilo dodatna finančna sredstva. Partnerji bomo v dveh projektih, eden bo investicijski v 

sodelovanju z občino in RAGOR-jem. Silva Kos je direktorja prosila za nekaj več besed o tem. 

Pojasnil je, da bomo ob 120-letnici knjižnice izdali publikacijo v letu 2026. V knjižnici se bodo 

izvajali še tečaji umetne inteligence za odrasle in mladino in javnega nastopanja oz. mala šola 

retorike. Tretji del projekta bo na temo Mirka Kunčiča. Poslikala naj bi se njegova rojstna hiša, 

v leški knjižnici izobesila slika in o njem izdala publikacija. V okviru LAS-a naj bi se postavilo 

še nekaj paketnikov za izposojo gradiva. Idejo ima še v povezavi s hišo eksperimentov, a bo 

zadeva verjetno že presegla okvir razpisa. Projekti so 80 % financirani iz sredstev EU, ki jih 

dobimo z zamikom. 

Urška Repinc je vprašala, če se Erasmus+ vleče še od lani. Direktor ji je odgovoril, da smo od 

Erasmusa+ dobili sredstva za dva projekta. Eden je za delo z odraslimi, ki naj bi ga vodila Saša 

Jelenc, za drugega se je sam direktor udeležil srečanja v Španiji v letu 2024. Željo ima, da 

dobimo akreditacijo Erasmus+. 

Eti Kuhar je vprašala, koliko paketniki stanejo. Direktor ji je odgovoril, da ne ve točno, odvisno 

je od njihove velikosti.  

Direktor je omenil, da se je velik del kolektiva zamenjal in zgodil se je generacijski obrat.  

Damjan Mulej je v luči menjave kadra direktorja pozval, naj se pred prijavami na projekte, o 

tem pogovori z zaposlenimi. Novi zaposleni so zaradi izobraževanj in obveznega šolanja zelo 

veliko odsotni. Njihovo odsotnost morajo zato pokriti ostali zaposleni. Izrazil je bojazen, da jih 

bodo dodatni napovedani projekti zato še bolj obremenili. Direktor mu je odgovoril, da o tem 

ni govoril z zaposlenimi, saj je bil razpis objavljen pred kratkim. Zaposleni bodo angažirani le 

pri 120-letnici, vse ostalo bodo izvajali zunanji sodelavci. Osebno so mu projekti zelo 

pomembni, saj tako navezuje stik s sorodnimi institucijami in pridobiva dodatna sredstva. Meni, 

da bo kolektiv motiviran za pisanje zgodb o knjižnici, saj bodo tako dobili točke za 

napredovanje v nazive. Sergej Učakar je pripomnil, da se mu zdi, da nismo pristojni, da urejamo 



 

 

relacijo direktor in kolektiv. Damjan Mulej mu je odgovoril, da se mu to zdi zelo pomembno 

in, da je to naloga knjižničnega sveta. Projekti se tičejo plana za vsaj prihodnji dve leti, kar bo 

vplivalo na vse zaposlene. Sam v planu vidi le izvajanje nedefiniranih projektov LAS-a in 

Ersmus+ ter nakup nekaj paketnikov. Zato meni, da se kot člani knjižničnega sveta o tem 

moramo pogovarjati. Direktor je pojasnil, da težko plan napiše podrobneje, saj je glede razpisov 

veliko negotovosti. Ni še jasno, če bomo na razpisih uspešni. Nina Arh je pozdravila 

sodelovanje v projektih, a hkrati opozorila na nujnost pogovora z zaposlenimi. Direktor ji je 

odgovoril, da je verjetno res do tega trenutka preveč na tem delal sam, a bo določene zaposlene 

kmalu vključil v delo. Verjame, da bo zaradi obilo motivacijskih elementov za zaposlene, odziv 

dober. Poleg možnosti napredovanja v naziv, bodo nekateri za delo lahko prejeli še dodatno 

plačilo. Damjan Mulej je na to odgovoril, da bo torej denar največji motivator.  

Opozoril je še, da sta na poslovnem in finančnem načrtu za letošnje leto, navedena letnica in 

datum iz lanskega leta.  

SKLEP 7: Knjižnični svet se je seznanil in je potrdil Poslovni in finančni načrt Knjižnice 

A. T. Linharta za leto 2025. 

 

6. Redna delovna uspešnost direktorja za leta 2024 (priloga 4) 

Dokument je predstavila Silva Kos. Kljub dobrim rezultatom, se glede na povprečje treh let, 

uspešnost v vseh postavkah ne presega. Lani smo imeli manjše število prireditev in projektov. 

Za leto 2024 je bila predlagana redna delovna uspešnost direktorja v višini 70 odstotnih točk.  

SKLEP 8: Knjižnični svet določa redno delovno uspešnost direktorja za leto 2024 v višini 

5 % letnih sredstev osnovne plače direktorja.  

 

7. Razno. 

Letni dopust direktorja 

Predsednica je razložila, da direktorju pripada 35 dni letnega dopusta.  

SKLEP 8: Direktor Marko Zupanc ima v letu 2025 pravico do 35 dni letnega dopusta. 

 

Sejnine 

Predsednica je pojasnila, da sejnin ni. Dnevnica za nadomestilo na sejah znaša 26,28 €, 

kilometrina 0,466 €. Znesek je oproščen plačila dohodnine v skladu s 104. in 108. členom 

Zakona o dohodnini. Podatke o udeležbah na sejah bo sporočala računovodstvu, ki bo prisotnim 

članom izplačalo nadomestilo in kilometrino. Matjaž Geršič in Sergej Učakar se povračilu 

dnevnic in potnih stroškov odpovedujeta. 



 

 

SKLEP 15: Knjižnični svet se soglasno strinja s povračilom potnih stroškov in dnevnic do 

višine davčne uredbe za udeležbo na sejah Knjižničnega sveta. 

 

Odločba Ministrstva za kulturo 

Direktor je pojasnil, da knjižnice v Kropi, Begunjah in v Lescah po mnenju odločbe ministrstva 

za kulturo niso zadostile minimalnim pogojem glede števila zaposlenih in velikosti prostorov. 

Radovljiška občina je že zagotovila dodatno zaposlitev v letu 2024, zato je s tega vidika 

problem rešen. Glede velikosti prostorov je imel direktor že več sestankov z župani, predsedniki 

krajevnih skupnosti in oddelkom za družbene dejavnosti. V Lescah smo dobili v souporabo 

dvorano, v Begunjah je zagotovljena kvadratura prostora sedanje knjižnice in še souporaba 

dodatnega prostora. Knjižnica Kropa še nima zagotovljene selitve večji prostor. Knjižnice v 

Srednji vasi, Stari Fužini in na Brezjah so definirane kot premične zbirke. To pomeni, da od 

ministrstva prejmemo manj sredstev, za njih ni treba zagotoviti strokovnega kadra. Silva Kos 

je vprašala, če se bodo te knjižnice zapirale. Direktor je odgovoril, da ne, saj je interes lokalne 

skupnosti, da delujejo dalje. Za gorjansko knjižnico je ministrstvo znižalo kriterije (št. 

prebivalcev), tako da je knjižnica zadostila pogojem. Vendar je vseeno v tem letu gorjanska 

občina namenila dodatnega 0,25 zaposlenega. 

Damjan Mulej je direktorja vprašal, če je pisno odgovoril na odločbo ministrstva, v kateri je 

bilo navedeno, da je v treh mesecih treba pripraviti načrt za obdobje treh let. Direktor je 

odgovoril, da je klical na ministrstvo, kjer so mu povedali, da tega ni treba storiti. Po treh letih 

bodo le ponovno prevetrili stanje.  

 

Seja je bila zaključena ob 1946. 

 

Zapisal: Damjan Mulej                 Sejo je vodila:  

  Silva Kos 
predsednica knjižničnega sveta 

 
 
Priloge: 

- 1: Poročilo o poslovanju Knjižnice A. T. Linharta Radovljica za obdobje od 1. 1. do 

31. 12. 2024 (priloga 1). 

- 2: Zaključni račun za leto 2024 (priloga 2). 

- 3: Plan za leto 2025 (priloga 3). 

- 4: Redna delovna uspešnost direktorja za leta 2024 (priloga 4) 


